
FAU møtereferat 6. juni 2024 

Huseby Ungdomsskole 
 

Oppmøte: 

8A, 8C, 8E, 9A, 9B, 9D x2 og 10C 

 

Agenda: 

o FAU- kasse  

o Brukerråd (Kantine, Ikke stønad til drikkeautomat, penger til Husebymila, 

Neste skoleår og økonomi) 

 

Diskusjon: 

o Status FAU-kasse 

Usikker på hvor mye penger som er igjen, men vi ønsker at det som er igjen skal gå 

tilbake til elevene. 

o Oppgradering av uteaktiviteter eks. Frisbeegolf  

o Midler til miljøteamet 

o Blomster til lærerne i 10`ende til avslutningen. 

Ellers ble det tatt opp at dette burde fremsnakkes mere av lærerne/rektor tidlig høst 

og at det burde være rom for at elevene får hjelp av lærerne til planlegging av 

søknad om midler.  

 

o Rachel gikk kjapt gjennom referatet fra forrige brukerråd angende oppstart av 

mulig kantinedrift, økonomi og neste skoleår.  

 

o Natteravn 

Det jobbes videre med å finspikre rutinen og vi tar med oss innvendinger på hva som 

fungerer og ikke til neste år. Ønskelig at vi kan sende rundt liste på felles 

foreldremøte der foreldre har mulighet til å komme med ønsker om når de vil gå. Vi 

har også fått klarsignal fra Deli Deluca om at vi kan ha sekk med utstyr liggende hos 

dem.  

 

o 17. mai 

Da årets 17.mai tog kan anses som en fiasko ble det diskutert hva vi kan gjøre for at 

elever skal ønske å gå i tog neste år. Vi ønsker å gjøre et forsøk neste år ved å 



arrangere felles frokost for elevene på skolen, deretter felles buss til byen. Flere i 

FAU som også skal sitte neste år er villig til å dra i gang dette.  

 

 

 

 


